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بهره برداری از فاز دوم نیروگاه 
خورشیدی ۱۰ مگاواتی استان یزد

نیروگاه  دوم  فاز  مقدم-  صادقی   یزد-سیما 
منطقه  در  مگاوات   ۱۰ ظرفیت  به  خورشیدی 
خضرآباد ۳ استان یزد با مجموع سرمایه گذاری 
بخش خصوصی به ارزش ۲۰۰۰ میلیارد ریال در 
بخش نیروگاهی از محل ماده ۱۲ قانون رفع موانع 
تولید در مساحت ۱۵ هکتار به بهره برداری رسید 
و به شبکه سراسری برق پیوست. تولید سالیانه 
کیلووات  میلیون  بر ۱۶.۳۳۳  بالغ  نیروگاه  این 
مصرف  پیک  فصل  در  که  بود  خواهد  ساعت 
استان  این  برق  شبکه  به  شایانی  کمک  برق، 
خواهد کرد. مقدمات اجرایی ساخت این نیروگاه 
از سال ۱۴۰۱ آغاز و با تکمیل فاز دوم به ظرفیت 
۷ مگاوات، در تاریخ ۲۲ مهرماه ۱۴۰۳ تکمیل و 
به بهره برداری رسید. در دوره احداث این نیروگاه 
به طور میانگین روزانه ۱۰۰ نفر مشغول به کار 
بوده و در دوره بهره برداری حداقل ۷ نفر نیروی 
کار در محل نیروگاه مشغول بکار خواهند بود. با 
بهره برداری از این نیروگاه، سالانه از مصرف بالغ 
بر ۵.۶۴ میلیون متر مکعب معادل گاز طبیعی 
و انتشار ۱۳ هزارو ۷۱۱.۷ تن آلاینده های زیست 
صرفه جویی  باعث  و  شده  جلوگیری  محیطی 
برق  تولید  فرآیند  در  آب  مترمکعب   ۴۳۷۱.۸۴
مقام  دارای  یزد  استان  اکنون  هم  می شود. 
دومی در نیروگاه های خورشیدی به بهره برداری 
رسیده است و ظرفیت نیروگاه های تجدیدپذیر 
این نیروگاه  با آغاز به کار فاز دوم  این استان 
به ظرفیت ۷ مگاوات، به بیش از ۱۲۶ مگاوات 
رسیده است. هم اینک ظرفیت در حال ساخت 
نیروگاه های تجدیدپذیر این استان بیش از ۱۴۵۷ 
مگاوات است. ظرفیت نیروگاه های تجدیدپذیر 
مگاوات  از ۱۳۱۷  بیش  کشور  در  شده  احداث 
است که ظرفیت نیروگاه های خورشیدی منصوبه 
با بیش از ۸۰۵ مگاوات سهمی معادل ۶۱ درصد 
از ظرفیت کل را به خود اختصاص داده است. 
بنا بر این گزارش نیروگاه های تجدیدپذیر ایران 
از دیگری در مدار بهره برداری قرار  یکی پس 
 ۵ خورشیدی  نیروگاه  این  از  پیش  می گیرند؛ 
کوهبنان  شهرستان  پابدانای  منطقه  مگاواتی 
نخست  فاز  و  مهرماه   ۱۸ در  کرمان  استان 
سیمان  شرکت  مگاواتی   ۱۰ خورشیدی  نیروگاه 
ماه  شهریور   ۶ در  اصفهان  استان  اردستان 
افتتاح شده اند.عباس علی آبادی، وزیر نیرو در 
سومین کنفرانس و نمایشگاه بین المللی بهینه 
سازی مصرف و بهره وری انرژی ایران از برنامه 
گسترده این وزارتخانه برای حمایت از سرمایه 
ساخت  منظور  به  خصوصی  بخش  گذاران 
نیروگاه های تجدیدپذیر با هدف گذاری ۵۰ هزار 
مگاوات تجدیدپذیر تا پنج سال آینده خبر داده 
و خاطرنشان کرده بود: هر سرمایه گذاری که 
مایل به سرمایه گذاری در این حوزه باشد بهترین 
شرایط را برای آن فراهم می کنیم و تسهیلات با 

نرخ مناسب در اختیارشان قرار می گیرد.

۲۳ هزار چراغ کم مصرف در 
استان مرکزی نصب شد

استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
مرکزی از نصب بیش از ۲۳هزار چراغ کم مصرف 

در این استان خبر داد.
از ۲۳۷  بیش  کرد:  اظهار  محمودی  محمود 
محدوده  در  معابر  روشنایی  چراغ  پایه  هزار 
خدمات رسانی شرکت توزیع برق استان مرکزی 
وجود دارد که از این تعداد، ۱۵۵۰۰ پایه چراغ 
بلواری، ۱۵۷۵۰۰ پایه چراغ شهری و ۶۴ هزار پایه 
چراغ روستایی است. وی با اشاره به بهینه سازی 
و سرویس ۴۱ هزار و ۲۵۰ پایه چراغ روشنایی 
معابر از ابتدای سال جاری تاکنون در استان خبر 
داد و گفت: ۲۲ هزار و ۷۰۰ دستگاه چراغ جدید 
ال ای دی کم مصرف جایگزین چراغ های فرسوده 
پرمصرف و ۳۵۰ پایه چراغ تلسکوپی در استان 
شرکت  مدیرعامل  است.  شده  نصب  مرکزی 
به  اشاره  با  مرکزی  استان  برق  نیروی  توزیع 
اقدامات این شرکت در راستای روشنایی معابر در 
استان مرکزی گفت: برگزاری مانورهای جهادی 
در شهرستان ها، بازبینی و بازدید مستمر شبکه 
روشنایی معابر و رهاسازی چراغ ها در تماس با 
شاخ و برگ درختان، پاکسازی و شست وشوی 
تعویض  روشنایی،  پایه  ایمن ساختن  چراغ ها، 
لامپ و سیستم روشنایی و تعویض چراغ های 
اقدامات  جمله  از   LEDهای چراغ  با  فرسوده 
پیگیری شده این شرکت در راستای بهینه سازی 
شبکه روشنایی معابر با اجرای برنامه تعمیرات 
گفت:  محمودی  است.  پیشگیری  راستای  در 
خاموشی  هرگونه  استان،  مردم  است  انتظار 
روشنایی معابر و یا سرقت شبکه و تجهیزات برق 
را به سامانه پیامکی ۱۰۰۰۱۰۰۰۱۲۱ یا شماره تماس 

۱۲۱ اطلاع دهند.

با حضور نماینده مجلس شورای اسلامی 
انجام شد

بررسی شبکه برق انتقال و فوق 
توزیع شهرستان آبادان

منطقه ای  برق  شرکت  مدیران  حضور  با 
خوزستان و نماینده مردم شهرستان آبادان در 
توزیع  فوق  و  انتقال  شبکه  وضعیت  مجلس 
در  نشست  این  شد.  بررسی  شهرستان  این 
محل پست اصلی آبادن با حضور علی اسدی 
مختار  جلیل  و  شرکت  مدیران  و  مدیرعامل 
نماینده مردم شهرستان آبادان در مجلس برگزار 
مدیرعامل  اسدی  علی  نشست  این  در  شد. 
از  گزارشی  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت 
جاری  سال  تابستان  در  شده  انجام  اقدامات 
که منجر به عبور موفق از پیک مصرف بدون 
و همچنین  به مشترکین شد  اعمال خاموشی 
نیازهای شبکه برق استان بویژه در ناحیه جنوب 
و آبادان ارائه کرد. علی اصغر خدامراد منگری 
معاون بهره برداری، سید مهرداد بلادی موسوی 
احمدرضا  تحقیقات،  و  برنامه ریزی  معاون 
شرکت  برق  توسعه  و  طرح  معاون  بخشی 
از  گزارش هایی  نیز  خوزستان  منطقه ای  برق 
بهینه سازی و توسعه شبکه موجود و و طرح های 
در دست اقدام و برنامه ریزی شده برای عبور از 
پیک مصرف تابستان ۱۴۰۴ ارائه کردند. در این 
انسانی  منابع  معاون  برادران  سعید  نشست 
گزارشی از وضعیت نیروی انسانی، فرایند جذب 
و اقدامات صورت گرفته جهت افزایش نیروی 
انسانی و برنامه های انجام شده و پیش رو جهت 
رفاه حال همکاران ارایه کرد. رضا جعفری مدیر 
ناحیه جنوب شرکت برق منطقه ای خوزستان 
نیز با ارایه گزارشی، اقدامات انجام شده در گذر 
برای  انجام  حال  در  اقدامات  و   ۱۴۰۳ پیک  از 
تابستان آینده را به همراه انتظارات و نیازهای 
شبکه برق ناحیه جنوب تشریح کرد. در ادامه 
آبادان  شهرستان  مردم  نماینده  مختار  جلیل 
در مجلس با قدردانی از تامین برق پایدار در 
تابستان داغ آبادان، با توجه به شرایط دمایی 
این شهرستان و ظرفیت های موجود در منطقه، 
خواستار توسعه شبکه برق شد. بررسی موانع 
و  شده  تعریف  پروژه های  اجرای  مشکلات  و 
چگونگی تامین نقدینگی مورد نیاز برای توسعه 
شبکه انتقال و و فوق توزیع شهرستان آبادان، 
است.  بوده  نشست  این  محورهای  دیگر  از 
بازدید از دیسپاچینگ فوق توزیع ناحیه جنوب 
خوزستان که به تازگی وارد مدار شده و بازدید 
از پست های انتقال و فوق توزیع و گفت و گو با 
کارکنان بهره بردار از شبکه برق شهرستان، پایان 
بخش برنامه بررسی وضعیت شبکه برق شرکت 

برق منطقه ای خوزستان در آبادان بوده است.

طرح مردمی کاشت یک میلیارد 
درخت  در استان بوشهر،همچنان 

یکی از اولویت های مهم اداره کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری می باشد

مدیرکل  با  مبارک  نشست شهردارچاه  در    
منابع طبیعی و آبخیزداری،شهردارچاه مبارک از 
آغاز تعهدات فضای سبز شهرداری  و عملیات 
 ۱۵ مساحت  به  جنگلی  پارک  احداث  اجرایی 
هکتاردر قالب طرح مردمی کاشت یک میلیارد 
منابع  کل  مدیر  نشست  داد.  خبر  درخت 
طبیعی و آبخیزداری استان بوشهر عبدالحسین 
گرشاسبی با شهردار چاه مبارک و مدیر عامل 
شرکت های عمران عالیشهر آقای در مورخ ۲۸ 
مهرماه ۱۴۰۳ در دفتر مدیر کل منابع طبیعی  در 
دفتر مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
بوشهربرگزار شد.  در نشست شهردارچاه مبارک 
با مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری،شهردارچاه 
مبارک از آغاز تعهدات فضای سبز شهرداری  و 
عملیات اجرایی احداث پارک جنگلی به مساحت 
یک  کاشت  مردمی  طرح  قالب  هکتاردر   ۱۵
میلیارد درخت خبر داد. محمد رستمی  شهردار 
چاه مبارک  گفت: در راستای انجام  تعهدات 
فضای سبز  زیر سازی های لازم جهت تولید 
نهال و احداث پارک جنگلی انجام گرفته است.
پارک جنگلی و  ،تاکید کرد: احداث  گرشاسبی 
نهالستان شهرداری با همکاری فنی کارشناسان 
منابع طبیعی و آبخیزداری یکی از اقدامات خوب 
مردمی  طرح  اجرای  در  شهرداری  ارزشمند  و 

کاشت یک میلیارد درخت می باشد.

محمد محمدی در مراسم ویژه ای که به مناسبت 
نکوداشت حماسه وعده صادق ۲ و به پاس قدردانی 
از همراهی شهروندان با برنامه های شهرداری سهند 
در قالب جشن شادی مردمی ترتیب یافته بود، با 
اعلام این رویکرد مدیریت شهری سهند، اظهار کرد: 
پروژه های متعدد شهرداری سهند با حمایت اعضای 
شورای شهر و مسئولین شهری در اولویت پیگیری و 

انجام بوده و خواهد بود.
وی تامین و تجهیز نیازمندی های ضروری را برای 
ساماندهی و بهبود هر چه بیشتر و مطلوبتر خدمات 
شهرداری سهند از دیگر برنامه های مهم مدیریت 

شهری طی مدت اخیر عنوان کرد.
محمدی در این راستا از خرید پنج دستگاه اتوبوس 
درون شهری با اعتبار ۵۰۰ میلیارد ریال، خرید ۱۰ 
دستگاه تاکسی ون حمل و نقل عمومی با اعتبار ۱۵۰ 
میلیارد ریال، آسفالت ریزی اساسی معابر شهری 
از محل )قیر یارانه ای و منابع داخلی( با اعتبار ۲۰ 
میلیارد ریال، احداث استخر ذخیره آب فضای سبز 
ریال، روشنایی معابر  اعتبار ۱۳ میلیارد  با  شهری 
ریال،  میلیارد   ۴۰ اعتبار  با  راه ها  پیاده   کریدور  و 
با  سامان دهی و بهسازی کریدور محله یک و دو 
ریال، خرید و نصب ۲ دستگاه  میلیارد  اعتبار ۱۵ 
دیزل ژنراتور برق اضطراری ساختمان مرکزی اداره 
ریال،  میلیارد   ۷ اعتبار  با  آتش نشانی  سازمان  و 
کلنگ زنی و احداث بازارچه عرضه میوه و تره بار فاز 
چهار با اعتبار ۳۰ میلیارد ریال، کلنگ زنی و احداث 
اعتبار  با  صاحب  بدون  حیوانات  نگهداری  سایت 
۳۰ میلیارد ریال به عنوان نمونه و شاخص اقدامات 
اجرایی در ماه های اخیر شهرداری سهند یاد کرد و 
آن ها را از جمله اقدامات جهادی و در دست اقدام 
سال  در  سهند  شهر  اسلامی  شورای  و  شهرداری 

جاری برشمرد.
به  خانوادگی  شادی  جشن  است  ذکر  به  لازم 
همت شهرداری سهند و با حضور پرشور و استقبال 
اقشار  و  سهند  جدید  شهر  شهروندان  نظیر،  کم 
دلگرم  سخنرانی  و  حضور  با  بویژه  مردم  مختلف 

استان  نماینده مردم شریف  کننده دکتر صدیقی 
آذربایجان شرقی در مجلس شورای اسلامی و نیز 
با حضور فرمانده انتظامی شهر جدید سهند و سایر 
مسولان ادارات و ارگان های دولتی، عمومی و بخش 

خصوصی برگزار شد.
آیین تجلیل از خانواده معزز شهدا در نکوداشت 

حماسه وعده صادق ۲ و نیز قدردانی از پنج شهروند 
نمونه سهند، تقدیر از کارکنان تلاش گر شهرداری 
مدال  و  آفرین  افتخار  ورزشکاران  از  تقدیر  سهند، 
آوران مسابقات بین المللی سهند، تجلیل از قاریان 
و چهره های ممتاز فرهنگی و اجرای برنامه های شاد 
و متنوع با هنرمندی گروه نمایشی مش اسماعیل 

و برنامه های زنده موسیقی، برگزاری کارگاه نقاشی 
کودکان با مداد شمعی از دیگر برنامه های ویژه، 

امیدبخش و مفرح این مراسم به یاد ماندنی بود.
نکته حایز اهمیت اینکه شهروندان شهر سهند در 
پایان مراسم از اقدامات اخیر شهرداری قدردانی و 
ادامه برنامه های مشابه خانوادگی را خواستار شدند.

با حضور بیش از 4 هزار نفر از شهروندان سهند

شهرداری سهند جشن شادی خانوادگی برگزار کرد
ابتکار - اسد فلاح: شهردار شهر جدید سهند در آیین جشن شادی خانوادگی بر تداوم اقدامات جهادی با محوریت توسعه امکانات رفاهی، عمرانی، 

خدماتی و حمل و نقل شهر سهند تاکید کرد.

پروژه های 
متعدد 

شهرداری 
سهند با 

حمایت اعضای 
شورای شهر 
و مسئولین 
شهری در 

اولویت پیگیری 
و انجام بوده و 

خواهد بود

تأمین رایگان اکسیژن بیمارستان  های دانشگاه علوم پزشکی و 
مدیریت درمان سازمان تأمین اجتماعی استان هرمزگان در راستای 
کاوه جنوب  فولاد  اجتماعی، شرکت  ایفای نقش مسئولیت های 
کیش با انعقاد تفاهم نامه ای با دانشگاه علوم پزشکی و مدیریت 
درمان تأمین اجتماعی استان هرمزگان، تأمین بخش قابل توجهی از 

اکسیژن مایع موردنیاز مراکز درمانی استان را عهده دار شد.
به گزارش روابط عمومی فولاد کاوه جنوب کیش، دریک رویداد 
مهم، دوتفاهم نامه مستقل تأمین اکسیژن مایع موردنیاز مراکز 
استان هرمزگان در  با حضورنماینده مردم  استان  درمانی دولتی 
مجلس خبرگان رهبری به امضای دکترجوادحاتمی مدیرعامل فولاد 
دانشگاه  سرپرست  شاهرخی،  پژمان  دکتر  و  کیش  جنوب  کاوه 
کاوه  فولاد  پزشکی و همچنین دکترجوادحاتمی مدیرعامل  علوم 
جنوب کیش و دکتر غلام عباس مومنی مدیردرمان تأمین اجتماعی 
 SKS مدیرعامل  دکترجوادحاتمی،  مراسم  دراین  رسید.  هرمزگان 
با قدردانی از حضور نماینده مردم هرمزگان در مجلس خبرگان 
مجتمع  این  در  استان  درمان  و  مدیران حوزه سلامت  و  رهبری 
عظیم صنعتی، از اجرای طرح طبقه بندی مشاغل با هدف اصلاح و 
ارتقا سطوح پرداخت و افزایش انگیزه و رضایت شغلی کارکنان این 
مجموعه خبرداد و گفت: پس از سال ها که طرح طبقه بندی مشاغل 
به  امسال  بود شهریورماه  مانده  در مجموعه فولاد کاوه مغفول 
همت همکاران در حوزه منابع انسانی این طرح عملیاتی شد. دکتر 
حاتمی افزود: اجرای طرح طبقه بندی مشاغل در راستای افزایش 
رضایت شغلی، بهبود حقوق و دستمزد کارکنان انجام شد زیرا که 
باور داریم نیروهای انسانی، سرمایه های اصلی شرکت هستند. وی 
اظهارداشت: خوشبختانه امروز حقوق کارکنان مجموعه فولاد کاوه 
هم تراز با سایر صنایع بزرگ منطقه شده و اجرای این پروژه بزرگ نه 
تنها روند خروج نیروی متخصص از شرکت را به صفر رسانده، بلکه 
باعث شده عده ای نیز تقاضای بازگشت به مجموعه را داشته باشند.

*تامین اکسیژن مراکز درمانی
حوزه  در  شرکت  این  عملکرد  تشریح  با  ادامه  در  دکترحاتمی 
مسئولیت های اجتماعی به خصوص در حوزه بهداشت و درمان، 
گفت: به موجب این تفاهم نامه شرکت فولاد کاوه جنوب کیش 
سالیانه ۹۶۰ تن اکسیژن مورد نیاز بیمارستان های علوم پزشکی 

ویژه  به  اجتماعی  تأمین  مراکزدرمانی  اکسیژن  تن   ۱۸۰ و  استان 
وی  کرد.  خواهد  تأمین  را  بندرعباس  فارس  خلیج  بیمارستان 
اضافه کرد: طی ۵ سال گذشته و از زمان بحران کرونا در راستای 
اکسیژن  تأمین  دار  اجتماعی، عهده  ایفای نقش مسئولیت های 
بیمارستان های استان هرمزگان هستیم. دکتر حاتمی تصریح کرد: 
تعهد ما به حوزه سلامت تا جایی است که ما حتی مخازن سیار را 
هم به بیمارستان ها اختصاص دادیم و این کار را ادامه می دهیم 
و امیدواریم بتوانیم این ظرفیت را تا دوبرابر افزایش  دهیم چراکه 
به حوزه درمان احساس تکلیف می کنیم. مدیرعامل SKS با بیان 
اینکه فولاد کاوه جنوب کیش نماد اقتصاد مقاومتی است از ایجاد 
در حوزه  ما  رویکرد  فرهنگی ورزشی خبرداد وگفت:  باشگاه  یک 
مسئولیت های اجتماعی توجه به امور زیرساختی است؛ لذا در حال 
برنامه ریزی هستیم تا جدا از موضوع محرومیت زدایی، بهداشت و 
درمان و محیط زیست در حوزه فرهنگی، ورزشی و اجتماعی نیز 

فعالیت داشته باشیم.
*فولاد کاوه نماد اقتصاد مقاومتی

آیت الله محسن ابراهیمی نماینده مردم هرمزگان در مجلس 
و   SKS مدیرعامل  تلاش های  از  قدردانی  با  نیز  رهبری  خبرگان 
دکتر  به  عظیم صنعتی خطاب  مجتمع  این  کارکنان سختکوش 
حاتمی گفت: با اجرای طرح طبقه بندی مشاغل، ضمن برطرف 
کردن دغدغه کارکنان، امید آفرینی در مجموعه را ترویج کردید که 
مقام معظم رهبری دربیانیه گام دوم انقلاب، بارها به امید آفرینی 
در  آفرینی  امید  اند.  داشته  تأکید  از سوی مسئولان  در جامعه 
جامعه کارگری با انجام این طرح مشهود است که جای تقدیر دارد. 
نماینده مردم هرمزگان در مجلس خبرگان رهبری اظهارداشت: 
فولاد کاوه جنوب کیش یکی از صنایع مهم و تأثیرگذار کشور و نماد 
اقتصاد مقاومتی است. وی ادامه داد: توسعه بدون اقتصاد معنا 
ندارد و نقش صنایع در این موضوع برجسته و غیر قابل انکار است. 
آیت الله ابراهیمی افزود: رویکرد و اقدامات فولاد کاوه در حوزه 
محرومیت زدایی نیز تحسین برانگیز، چشمگیر و ارزشمند است. وی 
ادامه داد: اقدامات فولاد کاوه دراقتصاد مقاومتی، محرومیت زدایی 
وکمک به حوزه درمان استان می تواند الگوی سایر صنایع و بنگاه های 

اقتصادی هرمزگان باشد.

*نقش پررنگ فولاد کاوه درحوزه سلامت
دکتر پژمان شاهرخی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
نیز در حاشیه این رویداد مهم حوزه سلامت استان با قدردانی از 
مسئولیت پذیری و دلسوزی دکتر حاتمی برای ارتقا کیفیت سلامت 
و درمان استان و رفع مشکلات این حوزه گفت: مجموعه مدیریتی 
کنار  و دغدغه مند در  کاوه جنوب کیش دلسوزانه  فولاد  شرکت 
دانشگاه علوم پزشکی قرار دارند و این مجتمع عظیم صنعتی همواره 
در تأمین اکسیژن به عنوان یک داروی حیاتی بیمارستان ها نقش 
مهمی ایفا می کند. دکتر شاهرخی با اشاره به حرکت ماندگار فولاد 
کاوه در پی از مدار خارج شدن مخارن اکسیژن ساز بیمارستان شهید 
بیمارستان  اکسیژن ساز  ماه پیش  افزود: دو  بندرعباس  محمدی 
شهید محمدی از مدار خارج و مخازن ما چهار تا پنج ساعت بیشتر 
کفاف نمی داد. حدود ۶۰ بیمار در بخش مراقب های ویژه بستری 
با  کاوه جنوب کیش  فولاد  ما، مدیریت  با درخواست  که  بودند 
دلسوزی و درکمترین زمان، اکسیژن لازم دراختیار ما قرار گرفت. 
وی اضافه کرد: در ماه رمضان نیز اکسیژن فولاد کاوه، نفس های 

زیادی را به زندگی برگرداند.
برای  تومان  میلیارد   ۵/۳ کاوه  فولاد  اینکه  بیان  با  شاهرخی 
تجهیز بیمارستان  رودان و ۵/۴ میلیارد تومان به تجهیز اتاق عمل 
بیمارستان  سیریک اختصاص داد، اظهارداشت: فولاد کاوه جنوب 
کیش همواره نقش پررنگی درحوزه سلامت استان دارد. وی ابراز 
امیدواری کرد؛ سایر صنایع و بنگاه های اقتصادی هم در این زمینه 
داشته  پررنگ تری  نقش  حوزه سلامت  در  و  کنند  نقش آفرینی 
باشند. سرپرست دانشگاه علوم پزشکی استان همچنین گفت: 
فولادکاوه در تفاهم نامه قبلی ماهیانه ۷۰ تن در ماه اکسیژن رایگان 
دراختیار دانشگاه علوم پزشکی قرارداد که امسال به ۸۰ تن در ماه 

افزایش یافته که جای قدردانی دارد.
*اقدامات فولاد کاوه در دوران کرونا

دکتر غلام عباس مومنی مدیردرمان تأمین اجتماعی هرمزگان نیز 
اقدامات فولاد کاوه جنوب کیش درتأمین اکسیژن مراکز درمانی 
استان را ستود و اظهارداشت:مجموعه فولاد کاوه همواره به ویژه در 
زمان کرونا به کمک بخش درمان سازمان تأمین اجتماعی شتافتند 
و توانستیم افراد زیادی را به واسطه حمایت های این شرکت نجات 
دهیم. و تصریح کرد: عمده فعالیت و ارائه خدمات مدیریت درمان 
استان به شکل مستقیم و رایگان در مراکز ملکی و بیمارستان ۲۷۰ 
تختخوابی خلیج فارس انجام می گیرد. دکتر مومنی ادامه داد: چتر 
بیمه تأمین اجتماعی در بعضی نقاط استان بالای ۵۴ درصد و در 
نقاط دیگری تا ۷۰ درصد افراد را پوشش داده است. وی در پایان از 
اقدامات انجام شده برای اخذ مجوز ایجاد درمانگاه در دورترین نقطه 

استان یعنی پارسیان، جاسک و حاجی آباد خبرداد.
در پایان این مراسم به پاس تلاش ها و همکاری های ارزشمند 
شرکت فولاد کاوه جنوب کیش در ارتقا بهداشت و سلامت استان 
لوح سپاسی از طرف دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان به دکتر جواد 

حاتمی مدیرعامل شرکت فولاد کاوه جنوب کیش اهدا شد.

فولاد کاوه یاور همیشگی سلامت و درمان هرمزگان

با ثبت 5 هزار و ۲0۲ پیشنهاد محقق شد
تشدید مشارکت کارکنان در امور اجرایی شرکت گاز آذربایجان شرقی

ابتکار - اسد فلاح: در ۶ ماهه نخست سال جاری کارکنان شرکت گاز استان آذربایجان شرقی با مشارکت در امور اجرایی، ۵ هزار و 
۲۰۲ پیشنهاد در سامانه مکانیزه نظام پیشنهادات ثبت کردند.

سرپرست شرکت گاز استان آذربایجان شرقی با اشاره به مشارکت مطلوب کارکنان در امور اجرایی اظهار کرد: کارکنانی که 
در امور سازمان مشارکت دارند با انگیزه و تعهد بالاتری در اجرای امور محوله تلاش کرده و با بهره گیری از شیوه های نوین و 

راهکارهای تحولی، کیفیت فرآیندها را بهبود می بخشند.
فیروز خدایی افزود: در جلسات كمیته های تخصصی نظام پیشنهادات از موارد بررسی شده، یك هزار و ۴۲ پیشنهاد در ۶ 
ماهه نخست سال به تصویب كمیته مربوطه رسیده و ۵۸۴ مورد به عنوان پیشنهاد و راهكار مصوب در شركت اجرایی شده 
است. سرپرست شرکت گاز آذربایجان شرقی سرانه پیشنهاد کارکنان را ۲.۶۸ اعلام و تصریح کرد: آمار مشارکت کارکنان در 
نظام پیشنهادات مبین پیشرفت در این زمینه بوده و امید دارد با توجه به اهمیت نظام پیشنهادات به عنوان فرهنگی برای توسعه 
سازمانی، زمینه رشد سرانه پیشنهاد با همدلی و همکاری اجزاء مختلف شرکت ادامه داشته و گام های موثری در جهت نهادینه ساختن 

فرهنگ مدیریت مشارکتی با استفاده از ایده ها، افکار و خلاقیت کلیه کارکنان شرکت برداشته شود.
در ۶ ماهه نخست سال جاری، بیش از ۱۶ هزار مشترک جدید به شمار مشترکین گاز استان آذربایجان شرقی افزوده شده و این شمار از مرز یک میلیون و 
۸۱۹ هزار و ۸۵۶ مشترک گذر کرده است. سرپرست شرکت گاز آذربایجان شرقی با اشاره به آخرین روند گازرسانی در استان گفت: در ۶ ماهه نخست سال 

جاری با اجرای ۲۵۱ کیلومتر شبکه گازرسانی در اقطار مختلف و نصب حدود ۵ هزار  انشعاب گاز شهری و روستایی از نعمت گاز طبیعی بهره مند شده اند.
فیروز خدایی افزود: هم اکنون گازرسانی در ۴۱ روستای استان با یک هزار و ۲۹۲ خانوار و اعتباری بالغ بر ۱۵۵۰۴۰۰ میلیون ریال در حال اجرا بوده و با روند 
مطلوبی تداوم دارد. وی اظهار کرد: با توجه به شروع فصل سرما، پروژه های گازرسانی با شتاب در حال اجرا بوده تا قبل از برودت شدید هوا و بارش های زمستانی 

شاهد به ثمر رسیدن پروژه های گازرسانی باشیم.
سرپرست شرکت گاز استان با اشاره به آغاز سرما و لزوم صرفه جویی مشترکین، تصریح کرد: امسال با توجه به افزایش تعداد مشترکین در سطح کشور 
و ناترازی تولید و مصرف گاز، پایداری توزیع گاز در استان، بیش از پیش نیازمند همیاری و همکاری مشترکین در مدیریت مصرف بوده و مردم می توانند با 
راهکارهای ساده ای نظیر تنظیم دمای محیط، بکارگیری وسایل کم مصرف گرمایشی، بکارگیری پوشش گرم و پوشش هر خانه یک اتاق گرم علاوه بر ایفای نقش 

موثر در پایداری شبکه گاز، شاهد کاهش چشمگیر هزینه های انرژی خانوار نیز باشند. 

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان:
حل ۳ چالش اصلی اصفهان نیازمند وفاق و همدلی است

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: جریان پایدار زاینده رود، آلودگی هوا و فرونشست سه چالش اصلی استان اصفهان است 
که حل آنها نیازمند وفاق و همدلی است. محمد نورصالحی  در نطق پیش از دستور صد و پنجاهمین جلسه علنی شورای اسلامی 
شهر اصفهان با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای مقاومت اظهار کرد: شهادت یحیی سنوار دبیر جنبش حماس بیانگر این است 

که صهیونیست همچنان در حال نسل کشی است و دنیا نیز با سکوت خود روند حمایتی داشته و زمان را مدیریت می کند.
وی با بیان اینکه رزمندگان اسلام و جبهه مقاومت به زودی به حیات ننگین رژیم منحوس صهیونیستی خاتمه خواهند داد، 
ابراز کرد: مردم ایران و اصفهان همواره در راستای دفاع از حق در برابر باطل در میدان بوده اند و شهادت فرماندهان اصفهانی 
در این زمینه مصداقی بر این مدعا است. رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان ضمن قدردانی از حضور مردم شهرهای مختلف 
ایران و به ویژه اصفهان در مراسم تشییع سرلشکر شهید عباس نیلفروشان تصریح کرد: مردم نشان دادند که قدرشناس کسانی 

هستند که جان خود را فدای امنیت و آرامش کشور می کنند.
وی ضمن قدردانی از مسئولان دولت سیزدهم در اصفهان طی سه سال خدمت گفت: به استاندار جدید اصفهان تبریک می گوئیم، در 
جلسه معارفه استاندار نیز عنوان شد که انتظار مردم جریان پایدار آب در زاینده رود است و مدیریت صحیح، عاقلانه و توأم با عدالت در حوضه آبریز زاینده رود 
نیاز است. این در حالی است که تا قبل از استانی شدن سازمان های متولی این امر، مدیریت بهتری وجود داشت اما بعد از آن مشکلات روز به روز بیشتر شد.
نورصالحی با بیان اینکه پروژه انتقال آب از دریای عمان پیشرفت خوبی داشته و انتظار می رود این پروژه در سال ۱۴۰۴ به بهره برداری برسد، افزود: پروژه انتقال 
آب از جنوب استان نیز با حمایت دولت سیزدهم روند خوبی داشته است. شروع عملیات سد کوهرنگ ۳ نیز اتفاق خوبی است که امیدواریم به خوبی ادامه پیدا 

کند، ضمن اینکه امیدوار هستیم پروژه انتقال آب بهشت آباد نیز در این دولت مجدداً آغاز شود.
وی افزود: استاندار اصفهان مدیری آشنا با مسائل استان است و در این استان مناصب زیادی را تجربه کرده است. مسئله اول انتقال آب، جریان پایدار زاینده 
رود، آلودگی هوا و فرونشست زمین است که امیدواریم با وفاق و همدلی که استاندار جدید ایجاد می کند مشکلات اصفهان در طول مدت مدیریت وی برطرف 
شود. رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: ما نیز به عنوان مجموعه مدیریت شهری در بیانیه ای اعلام کردیم آماده هرگونه همراهی و هم افزایی 
هستیم تا مشکلاتی که مدنظر ما در حوزه حمل و نقل شهری، راه اندازی خط ۲ قطار شهری و… است با سرعت و جدیت بیشتر دنبال شود و به نتیجه برسد.

وی گفت: این انتظار وجود دارد که با هم افزایی و همگامی همه دست اندرکاران و گروه های سیاسی مختلف، مشکلاتی که سال ها گریبان گیر شهر اصفهان 
است یکی پس از دیگری حل شود.


